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Motie: Afval nascheiden?  

 
De gemeenteraad van Woerden, in vergadering bijeen op 5 november 2020, gelezen het 
raadsvoorstel Programmabegroting 2021-2024, 
 

constaterende dat:  

1. Na gemeente Amsterdam ook gemeente Utrecht een proef heeft gedaan om te kijken of 
nascheiden beter zou zijn dan de huidige gescheiden inzameling van blik, plastic en 
pakken. 

2. Uit deze proef blijkt dat bij bronscheiding ongeveer 26% word gescheiden en dat bij 
nascheiding een percentage van 51% gerealiseerd wordt. 

3. Zowel Amsterdam als Utrecht willen overstappen op nascheiden. 
4. Gemeente Utrecht in de gemeenschappelijke regeling AVU zit. 
5. De AVU jaarlijks een sorteeranalyse laat uitvoeren. 
6. Vanaf 1 april de AVU-gemeenten zijn overgestapt naar de nieuwe ketenovereenkomst 

Verpakkingen 2020-2029. 
7. Hiervan door een besluit van de gemeenteraad afgeweken kan worden. 
  

overwegende dat:  
1. De kosten voor het verwerken van afval (de AVU-bijdrage) met  € 611.320,- stijgt in 

2021. 
2. Het niet duidelijk is hoe effectief het scheiden in Woerden gebeurt.  
3. Het verstandig is om het afvalbeleid in de breedte tegen het licht te houden. 

 

verzoekt het college: 
1. In het eerste kwartaal van 2021 aan de gemeenteraad inzicht te geven in wat er tot nu 

toe bereikt is en welke ontwikkelingen op de markt zijn. 
2. Stijging in de kosten van de afvalstoffenheffing en reinigingsrechten voor onze inwoners 

inzichtelijk te maken. 
3. Scenario’s voor te leggen die inzicht bieden en een toekomstperspectief schetsen. 
4. De kans op onttrekkingen uit de financiële afvalreserve te minimaliseren. 
5. Op basis van de sorteeranalyse van de AVU ook inzicht te geven of nascheiden tot een 

kostenbesparing kan leiden. 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
Hendrie van Assem, Inwonersbelangen 
Wilma de Mooij, WeDo politiek 
Florian van Hout, VVD 

 

 
 

 

 


